



Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad FdG-UvA, 05-01-2026

Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA

Datum: 05-01-2026

Tijd: 18:45

Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Bas Laan (Voorzitter, BL), Ivar Tames (Vicevoorzitter, IT), Channah Verkerk (Secretaris, CV), Lieve de Boer (LdB), Flore Kraaijeveld Buurman (FKB), Lucas de Natris (LdN), Nader Khalaf Karam (NKK)

Online aanwezig: Alies Vercouteren (AV), Anna Drenth (AD), Mila Lacković (ML)

Afwezig: Wendy Blad (ambtelijk secretaris, WB)

1. Opening, vaststellen agenda

1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

1.2. Vaststellen agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen

2.1. Technische mededelingen

- Mila, Anna en Alies zijn online aanwezig;
- Vince Schilder, RvA lid, sluit aan om vergaderstuk 5.2 toe te lichten;
- Wendy is afwezig.

2.2. Inhoudelijke mededelingen

Er waren geen inhoudelijke mededelingen.

3. Post in/uit

Er was geen post in/uit.



4. Concept notulen en actiepunten vergadering 15-12-2025

4.1. Notulen en actiepunten

Bas	1. Laatste dingen uitgeven voor de restauratie van de SR-kamer	1. gedaan
Channah	1. Stavaza VU overleg invullen 2. Maud mailen over MoFa restgelden	1. ongedaan 2. gedaan
Ivar	1. Notulen opvragen VU 2. Namen doorsturen naar de MFAS	1. lopend 2. lopend
Alies		
Lieve	1. Stavaza aanvullen	1. lopend
Flore		
Anna		
Lucas	1. Laatste dingen uitgeven voor de restauratie van de SR-kamer	1. gedaan
Nader		
Mila		
Wendy		
DB	1. Contact opnemen met RvA voor scheidingsbrief 2. Contact opnemen met Hotze voor scheidingsbrief	1. gedaan 2. gedaan
PR		
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen		

De notulen van de PV op 08-12-2025 zijn besproken. Er zijn bepaalde zaken die bepaalde raadsleden liever schuingedrukt willen, omdat die over het intern functioneren van de raad gaan. Nader vindt dat dit wel in de notulen moet blijven, aangezien het over de functies zelf gaat en niet over de personen. Ivar en Mila kunnen zich hier wel in vinden. Er worden verder een paar taaltechnische punten verwerkt.

De notulen van de PV op 08-12-2025 zijn vastgesteld.

De notulen van de PV op 15-12-2025 zijn besproken. Er zijn een paar wijzigingen gemaakt. Lucas gaat nog een puntje met Wendy bespreken.

5. Dagelijks bestuur

5.1. Stand van zaken

Op 31-12-2025 was het DB-overleg. Het DB heeft hierin de volgende punten besproken.

- AUMC x UvA en de toelichting van Vince Schilder als RvA;
- Het strategisch plan waar de SR haar mening over zou kunnen delen richting het O&O;
- OER procedure;
- Het beschikbare geld vanuit Bora Fidan en de verkiezingsprocedure die weer begint te lopen.

5.2. Toelichting RvA samenwerking AUMC x UvA (25 min)

Vince Schilder is gevraagd vanuit zijn functie als RvA lid toelichting te geven over het gezamenlijke beleidsovereenkomst en de inhoud van de samenwerking van het Amsterdam UMC en de UvA, aangezien hier tijdens een vorig vergaderstuk een informatievraag over ontstond. Vince is vanuit zijn functie als “facultair” studentassessor bekend met de menige thema’s omtrent deze bredere samenwerking tussen beide instanties.

Vince legt uit dat hierover al problemen spelen sinds de jaren 60, aangezien er toen een wet kwam voor een scheiding tussen kerk en staat. Er kwamen toen ook regels over in hoeverre de overheid zich mocht bemoeien met de universiteiten.

De nieuwe wet is ingestemd in 2022-2023, waar de raad van toen dicht bij betrokken was en veel over vergaderd heeft. Vince zegt dat de wet de decaan van de faculteit der Geneeskunde niet verplicht de UvA te volgen, aangezien de wet vrij vaag is.

Lucas vraagt waar dit vergaderstuk vandaan komt. Bas legt uit dat dit in principe kwam uit de vraag over waarom de decaan de brief van de UvA over het staken van samenwerkingen met Israël niet heeft ondertekend.

Lucas geeft aan dat als het zo vaag is, de decaan juist wel de brief had kunnen ondertekenen. Ivar zegt dat de decaan het waarschijnlijk niet heeft ondertekend om iedereen tevreden te houden, aangezien hij verantwoordelijk is voor een brede groep mensen.

Nader geeft aan dat de faculteit der Geneeskunde geen faculteitsbestuur heeft en vraagt zich af waarom dat zo is. Vince legt uit dat het bestuur van alleen de decaan is en dat Suzanne Geerlings en haar team hier het dichtst bij komen. Zij zijn alleen geen UvA-medewerkers, maar Amsterdam UMC medewerkers.

Vince zegt dat de FSR zuiver moet zijn in haar argumentatie als zij ergens commentaar op wil geven als daar geen harde aanleiding voor is. Vince zegt dat de raad zich het best kan richten op het samenwerkingsovereenkomst document, aangezien die wel moet bestaan, en dat hiernaar gevraagd kan worden. Hij geeft aan dat dit echter een lang proces kan zijn.

Nader vraagt of Vince de besproken wetten kan doorsturen, Vince zal deze in het bijgevoegde document zetten.

5.3. Facultaire uitgangspunten 2026 (20 min)

Enige tijd geleden heeft Hotze Lont de uitgangspunten voor 2026 geagendeerd bij het 2-maandelijks overleg met Hotze Lont (Secretaris O&O, Suzanne Geerlings (vice-decaan) en Theo Veldhuizen (directeur bedrijfsvoering). Hierbij is de vraag geweest of de facultaire studentenraad aanmerkingen had op de huidige uitgangspunten voor 2026.

Bas vraagt of er nog commentaar of vragen zijn over dit vergaderstuk.

Lucas zegt dat er gevraagd kan worden waarom bepaalde zaken ontbreken in het document van de facultaire uitgangspunten en dat de raad daarna pas advies kan geven.

Anna vraagt zich af waarom het jaarplan van MI niet verwerkt is in de algemene uitgangspunten. Bas zegt dat dit nagevraagd kan worden.

5.4. Verkiezingen (10 min)

De wervingsperiode voor de verkiezingen komt er weer aan. Rond deze periode is het gewoonlijk ook de taak van de studentenraad om partijen hierbij te assisteren. Tijdens deze periode zal de FSR dan ook verschillende acties houden, zoals een koffiekar of tafels met informatie.

Vanuit de UvA is er geld bij Bora Fidan voor dit soort evenementen en zaken. De vraag is nu of de studentenraad hiervoor ideeën kan aanleveren.

Lucas, Lieve en Flore vinden een pizza infoavond een goed idee. Dit zal dan een avond zijn waarop geïnteresseerden pizza kunnen komen eten, terwijl er informatie over de studentenraad, een raadsjaar en de verkiezingen wordt verteld.

Een koffiekar is ook een optie. Bas zegt dat dit dan gebruikt kan worden om de partijen te promoten, maar dat er ook gewoon over een raadsjaar gevraagd kan worden. Nader zegt dat er dan wel een uitnodiging naar alle partijen gestuurd moet worden. Bas geeft aan dat dat wel de bedoeling is. Nader zegt ook dat de vergunningen goed geregeld moeten worden, zodat er niemand wordt weggestuurd. Bas vermeldt dat er contact opgenomen zal moeten worden met de communicatie van het AMC. Ivar vermeldt dat er een document is opgesteld met de 'spelregels' op de faculteit.

Anna zegt dat ze de studentenraad info flyer wel wilt maken en bedrukken, maar dat ze daar wel genoeg tijd voor nodig heeft.

Nader brengt aan om collegepraatjes te houden. Channah zegt dat ze niet denkt dat dat gaat lukken. Flore zegt dat ze haar best doet om het nog een keer aan te kaarten bij MT-BA.

6. Centrale Studentenraad

6.1. Stand van zaken

- Op 15-12-2025 had Alies een meeting met Angelina en Saskia over het beleid van studeren met een functiebeperking. Dit ging over de laatste onenigheden zijn en wat er in de brief geschreven zal worden.

- Op 18-12-2025 had Alies een focusgroep over de student welzijnsvisie. Dit zit nog in de beginnende fase.
- Op 18-12-2025 had Alies een meeting met Sam Ritchie van effective altruisme over morele ambitie.

7. Commissie Bachelor

7.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CoBa.

8. Commissie Master

8.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CoMa.

9. Commissie Medische Informatiekunde

9.1. Stand van zaken

Op 18-12-2025 was Nader bij de evaluatie van MAM03 voor het studiejaar 2025-2026. De evaluatie hiervan werd alleen door 3 studenten ingevuld en het was onduidelijk waarom de opkomst zo laag was. Studenten gaven aan dat de vaste structuur van het vak als duidelijk en prettig werd ervaren. De algemene opzet was helder, projecten werden positief beoordeeld en het vragenkaartje werd gewaardeerd. Daarnaast was alle informatie up-to-date en goed terug te vinden in Canvas. Tegelijkertijd werd aangegeven dat de colleges niet altijd even duidelijk waren en dat de hoeveelheid informatie soms zo groot was dat studenten het overzicht verloren en moeite hadden om hoofd- en bijzaken van elkaar te onderscheiden. Er is behoefte aan meer expliciete communicatie over welke stof essentieel en welke optioneel is, al werd daarbij ook opgemerkt dat het leren onderscheiden van “bomen en bos” een vaardigheid is die van studenten verwacht mag worden. Verder kwam naar voren dat feedback niet altijd tijdig werd ontvangen, wat samenhangt met een onverwachte stijging naar 42 deelnemers en de daarmee toegenomen nakijklast. Met het oog op een verdere groei van het aantal studenten is de vraag gesteld of de huidige vorm van tentaminering houdbaar is of aangepast moet worden. Ook werd gevraagd naar het gebruik van een rubric, waarbij de docent aangaf hier terughoudend in te zijn omdat een rubric vaak te letterlijk wordt gevolgd en daarmee de beoordelingsruimte beperkt. Tot slot werd de werkdruk als normaal tot hoog ervaren, maar wel goed te combineren met een reguliere 9-tot-5 belasting en niet als excessief belastend.

10. Taskforces

10.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit taskforces.

11. Commissie PR

11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

12. Geplande overleggen

De geplande afspraken zijn besproken.

13. WVTTK en afsluiting

13.1. WVTTK

Alies vraagt of iemand van de raad iemand kent die de BSA van geneeskunde niet heeft gehaald, maar wel een andere universitaire studie cum laude of heel goed haalde.

Anna geeft door dat ze 7 maart naar Victoria, Canada gaat.

Nader zegt dat het vandaag code oranje was en dat de faculteit dus slecht bereikbaar was. Het onderwijs van geneeskunde ging gewoon door en was niet online, daarnaast werden de werkcolleges nog steeds niet opgenomen. Andere faculteiten en universiteiten hebben dit wel gedaan.

Flore heeft dit bij MT-BA nagevraagd en die zeiden dat het dan verwarrend wordt wanneer iets een uitzondering is en wanneer niet. Ivar heeft toen aangekaart dat sommige studenten heel ver weg wonen en niet een auto van hun ouders kunnen lenen, vanwege bijvoorbeeld financiële redenen. Remco heeft toen gezegd dat ze het er nog een keer over zouden hebben. Nader vindt het echt niet oké hoe de studenten benaderd zijn over het lastig bereikbaar zijn van de faculteit. Lucas geeft aan dat de raad er wel een goed verwoorde mail over kan sturen en dat dit graag snel besproken wordt op het MT-BA overleg. Flore zegt dat het al op de agenda staat en dat face-to-face efficiënter is dan een mail. Lieve zegt dat het toch juist goed is om het gelijk terug te koppelen om ze eraan te herinneren. Lucas is het hiermee eens. Ivar zegt dat langslopen een beter idee is. Flore zegt dat ze dat wel morgen kan doen. Nader wil dat er toch nog steeds een mail wordt gestuurd. Ivar zegt dat een mail in het verkeerde keelgat kan schieten en dat wanneer er een raadslid langsloopt, dit veel tactvoller aangepakt kan worden. Flore geeft ook aan dat zij vaak de gesprekken voert met MT-BA en dus ook niet op eieren wil moeten lopen tijdens deze gesprekken, omdat een mail verkeerd landt bij hen. Mila zegt dat, aangezien dit onderwerp besproken is, het dus al terug te vinden is in het archief en hiervoor dus geen mail nodig is.

“De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt - met 6 stemmen - tegen het sturen van een brief naar MT-BA over het doorgaan van onderwijs en het niet opnemen van werkcolleges bij slechte bereikbaarheid van de faculteit. ”

13.2. Rondvraag

Ivar:

- Wie kan er 20 maart bij het RvA diner zijn? En hebben mensen ideeën voor de locatie?

-> Ivar gaat nog een restaurant zoeken, Alies en Nader hebben wat tips.
Nader geeft aan dat het fijn is als het een duurzaam restaurant kan zijn.

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst

Er waren geen nieuwe agendapunten.

Bas		
Channah	1. StaVaZa VU overleg schrijven	
Ivar	1. Notulen VU overleg ontvangen van VU 2. Namen doorsturen naar de MFAS 3. (duurzaam) restaurant vinden voor RvA diner	
Alies		
Lieve	1. StaVaZa aanvullen	
Flore	1. Bij MT-BA langslopen over de mail die naar studenten is gestuurd over het doorgaan van onderwijs ondanks code oranje	
Anna		
Lucas		
Nader		
Mila		
Wendy		
DB		
PR		
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen		

13.4. Afsluiting (20:37)

Bas sluit de vergadering om 20:37.